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Tjurar 

• Länet har inte kommit upp till 40% tjurar av de 
vuxna älgarna. Jag tror vi ligger i runt 36-37% 
vilket ändå är acceptabelt. Här är det 
viktigaste att könsfördelningen mellan tjurar 
och kor hålls. Det finns områden som tyvärr 
låtit tjurandelen överstiga koandelen. Där man 
hållit 50/50 finns det idag fina tjurar. Speciellt 
gäller detta i södra och östra delarna av länet. 
Restriktioner för att behålla den goda kvalitén 
på tjurar i dessa delar av länet fortsätter.  



Kalvavskjutning 

• Ambitionen att skjuta tillräckligt mycket kalv 
har bara kunnat hållas i vissa delar av länet. På 
en del håll är vargförekomsten orsaken medan 
det på andra håll inte finns någon förklaring 
att det vissa år är dåligt med kalv. En allvarlig 
sak är också att kalvvikterna inte stigit till 
acceptabla nivåer. Även i områden där 
stammens kvalité är bra med många stora 
tjurar. Jag har diskuterat detta med forskarna 
som dock inte kan ge en bra förklaring utan 
hänvisar till foderbrist. 

 



Vargen 

• Så till det allvarligaste hotet mot en bra 
älgförvaltning: Vi har fått in en tredje part i 
systemet som vi inte kan styra, vargen. Det är 
inte meningsfullt att försöka bedriva en aktiv 
och bra älgförvaltning under de 
omständigheterna eftersom vi inte kan styra 
vilka djur som ska sparas och vilka som ska tas 
bort, antingen av jägarna eller vargen. 
Älgstammen är dessutom i sjunkande och var 
detta ska sluta är skrivet i stjärnorna så länge 
som det statliga övergreppet på landsbygden 
fortsätter. Själv har jag jaktmark endast ett par 
km från en av sommarens varglyor och där har 
vi inte jagat älg över huvud taget. Man kan 
inte jaga älgar som inte finns! 

 


